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Styrelsens svar: Ge oss ett till utskott

Styrelsen ser både för och nackdelar med att skapa ett nytt utskott. Nackdelarna som styrelsen
ser i nuläget är att om man skapar ett nytt utskott och posten skulle förändras efterhand, då Vice
ordförande är en helt ny post för sektionen. Det är därför svårt att definera exakt vad denna
kommer att göra och hur mycket tid denna kommer att lägga på olika delar innan posten har
utvärderats. Fördelarna med att skapa ett nytt utskott är däremot att man direkt ger posten de
förfogenheter som eftersträvas i dagsläget och därmed ger posten de verktyg som krävs för att
genomföra det som är visionen med posten. Styrelsen anser därför att detta är något som borde
diskuteras noggrant på sektionsmötet innan man fattar ett beslut.

Lund, dag som ovan

För styrelsen
Martin Johansson, Sektionsordförande
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